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Protokół Nr 69/23 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rolnictwa  

i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu, 

   odbytego w dniu 19 września 2023 roku 

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu 

 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 800 do godz. 915. 

 

Przewodniczący Komisji: Zygmunt Józef Kosk  

Protokolant: Karolina Kozłowska 

Radni obecni na komisji: 

1. Zygmunt Józef Kosk 

2. Dorota Niemyjska 

3. Stanisław Szczepan Kietliński 

4. Marek Karolewski 

5. Włodzimierz Słonecki 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

⎯ Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy  

⎯ Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy 

⎯ Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca 

Obrady były prawomocne. 

 

Ad pkt 1 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk dokonał otwarcia posiedzenia, 

stwierdził obecność wszystkich członków Komisji i powitał przybyłych na posiedzenie 

Komisji Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Sekretarz Gminy Annę 

Czapkowską oraz Skarbnik Gminy Jadwigę Koc. 

 

Ad pkt 2 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec”, 
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3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Ciechanowcu, 

5) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Czajach-Wólce, 

6) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Wojtkowicach Starych, 

7) przyjęcia stanowiska w sprawie dochodzenia z tytułu strat, jakie Polska poniosła 

w powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy 

Ciechanowiec. 

4. Informacja o funkcjonowaniu Targowiska Miejskiego. 

5. Informacja o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec. 

6. Informacja o przeprowadzonych remontach i naprawach dróg gminnych  

za I półrocze 2023 roku i wydatkowanych kwot. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają inne 

propozycje do porządku posiedzenia. 

Innych propozycji nie zgłoszony. 

 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że wpłynął wniosek od 

Burmistrza Ciechanowca o wprowadzenie do dziennego porządku obrad w pkt 3 ppkt 

8 projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie wniosek 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego w sprawie wprowadzenia  
do porządku obrad w pkt 3 ppkt 8 projektu uchwały w sprawie powołania zespołu  

ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk stwierdził, że wniosek został przyjęty 
jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 
 
Proponowany porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

2) przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec”, 
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3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy części 

działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec, 

4) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Ciechanowcu, 

5) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Czajach-Wólce, 

6) zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Wojtkowicach Starych, 

7) przyjęcia stanowiska w sprawie dochodzenia z tytułu strat, jakie Polska poniosła 

w powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy 

Ciechanowiec, 

8) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

4. Informacja o funkcjonowaniu Targowiska Miejskiego. 

5. Informacja o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec. 

6. Informacja o przeprowadzonych remontach i naprawach dróg gminnych  

za I półrocze 2023 roku i wydatkowanych kwot. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie proponowany 

porządek posiedzenia po zmianach. 

 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk stwierdził, że proponowany porządek 
posiedzenia po zmianach został przyjęty jednogłośnie w obecności 5 członków 
Komisji. 
 

Ad pkt 3 ppkt 1 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc 

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że gmina otrzymała wsparcie 
finansowe z budżetu państwa jako uzupełnienie subwencji ogólnej w kwocie 
2 177 000,00 zł. Zmniejszono planowane dochody ze sprzedaży mienia i gruntów 
przy ul. Wojska Polskiego, ponieważ już wiadomo, że nie uda się ich sprzedać  
do końca roku. W związku z tym zmniejszono: 
- dochody z tytułu sprzedaży mienia gminnego w kwocie 2 500 000,00 zł oraz 
- wydatki z tytułu planowanego podatku VAT, który zostałby odprowadzony w 
przypadku sprzedaży tych gruntów w kwocie 500 000,00 zł.  
Ponadto wprowadzono: 
- subwencję oświatową na zwiększony odpis na zakładowy fundusz świadczeń 
socjalnych dla nauczycieli w 2023 roku w kwocie 14 977,00 zł, 
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- środki budżetu państwa stanowiące refundację części wydatków majątkowych 
poniesionych w 2022 roku w ramach Funduszu Sołeckiego w kwocie 73 289,54 zł, 
- zmniejszono planowane środki unijne stanowiące refundację poniesionych w 2022 
roku kosztów zadania inwestycyjnego pn. „Adaptacja i ochrona bioróżnorodności 
terenu doliny Bugu i Nurca – zalew w Ciechanowcu” Zmniejszenia planowanych 
dochodów w kwocie 173 300,26 zł dokonano z uwagi na ostateczne rozliczenie 
finansowe zrealizowanego projektu. 
Jeśli chodzi o wydatki to największy zaplanowany jest na koszty przyłączenia 
budowanego bloku wielorodzinnego do sieci gazowniczej w kwocie 40 000,00 zł  
 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 2 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec”, 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Burmistrza Ciechanowca  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w związku z 
nowelizacją ustawy prawo wodne wprowadzono obowiązek w zakresie kontroli 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i osadników instalacji przydomowych 
oczyszczalni ścieków wraz z transportem nieczystości ciekłych, przez okazanie 
umowy dotyczącej tej usługi. Kontrole przeprowadzane będą raz w roku na 
podstawie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Wszyscy właściciele 
osadników mają obowiązek podpisać umowę na opróżnianie osadników minimum 
raz w roku. Do tej pory nie było to uregulowane prawnie, w związku z tym zachodzi 
potrzeba wprowadzenia nowego Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na 
terenie gminy, który da podstawy do sprawdzenia co dzieje się z nieczystościami 
ciekłymi w gospodarstwach, które nie mają przydomowych oczyszczalni lub 
kanalizacji. Po wprowadzeniu nowego Regulaminu można powołać komisję,  
która zweryfikuje sposób pozbywania się nieczystości. 
 

Rozpoczęto dyskusję na temat procedury zgłaszania sposobu pozbywania  
się nieczystości przez gospodarstwa domowe.   
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Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec”. 

 
Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Gminy Ciechanowiec”. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Gminy Ciechanowiec” stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
Ad pkt 3 ppkt 3 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

przedłużenie umowy dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy 

Kazimierza Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w oparciu o umowę 
dzierżawy z dnia 12 września 2018 roku przedmiotowa nieruchomość była 
wydzierżawiona na okres 5 lat. Dzierżawca nie zalega w opłatach jak również 
użytkował działkę zgonie z przeznaczeniem, w związku z powyższym 
dotychczasowemu dzierżawcy przysługuje prawo zawarcia umowy na dalszy okres. 
Umowa dzierżawy dotyczy części działki o powierzchni 20 m2 z przeznaczeniem  
pod garaż. 
 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy dzierżawy 

części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza Uszyńskiego, 

stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 

 
Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 

Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec. 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki, położonej w Ciechanowcu przy ulicy Kazimierza 

Uszyńskiego, stanowiącej własność Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 4  

do protokołu. 

 
Ad pkt 3 ppkt 4 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu, 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował , że uchwałą z dnia  
17 grudnia 2020 roku utworzono ośrodek wsparcia pod nazwą Klub Seniora  
w Ciechanowcu, Klub Seniora w Czajach -Wólce i Klub Seniora w Wojtkowicach 
Starych. Prawidłowa nazwa powinna brzmieć Klub „Senior+”. W ramach programu 
wieloletniego „Senior+” gmina otrzymała środki na utworzenie ośrodka wsparcia pod 
ww. nazwą. W związku z nieprawidłowym zapisem nazwy ośrodka wsparcia należy 
podjąć działania naprawcze polegające na wprowadzeniu zmiany w nazwie ośrodka.  
Dwa kolejne projekty uchwał również dotyczą zmiany nazwy.  
 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Seniora w Ciechanowcu. 

 

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

pod nazwą Klub Seniora w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Ad pkt 3 ppkt 5 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 
ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Czajach-Wólce. 
 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że projekt uchwały 
został przedstawiony w poprzednim punkcie i nie ma potrzeby omawiania. 
 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do projektu uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 
Seniora w Czajach-Wólce. 
 
Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 
pod nazwą Klub Seniora w Czajach-Wólce. 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 
pod nazwą Klub Seniora w Czajach-Wólce stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad pkt 3 ppkt 6 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia 

ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Wojtkowicach Starych. 

 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że projekt uchwały 
został już przedstawiony i nie ma potrzeby omawiania. 
 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 
Seniora w Wojtkowicach Starych. 
 
Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia 

pod nazwą Klub Seniora w Wojtkowicach Starych. 

 
Projekt uchwały w zmiany uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod 

nazwą Klub Seniora w Wojtkowicach Starych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Ad pkt 3 ppkt 7 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie 

dochodzenia z tytułu strat, jakie Polska poniosła w powodu napaści Niemiec  

oraz późniejszej okupacji na terenie gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.  
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że przedmiot projektu 

uchwały jest wszystkim doskonale znany i nie ma potrzebny wyjaśniania. Chodzi o 

przyjęcie stanowiska przez Radę Miejską w Ciechanowcu. Dodał, że gmina 
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Ciechanowiec w trakcie II wojny światowej również została ciężko doświadczona 

przez agresję zaborcy więc roszczenia nie są bezpodstawne. Jest to przyjęcie 

stanowiska w formie uchwały. Nie obliguje Burmistrza do podjęcia jakichkolwiek 

działań. 

 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie dochodzenia z tytułu strat, jakie Polska 

poniosła w powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie gminy 

Ciechanowiec. 

 
Komisja 3 głosami za i 2 głosami wstrzymującymi, w obecności 5 członków Komisji 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie 

dochodzenia z tytułu strat, jakie Polska poniosła w powodu napaści Niemiec oraz 

późniejszej okupacji na terenie gminy Ciechanowiec. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie dochodzenia z tytułu 

strat, jakie Polska poniosła w powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji  

na terenie gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 3 ppkt 8 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: rozpatrzenie  

i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poprosił Przewodniczącego Rady 
Miejskiej Marka Karolewskiego o omówienie projektu uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że projekt uchwały 

dotyczy powołania zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego. Do zasiadania w zespole powołano Radnego Antoniego 

Malinowskiego, Radną Dorotę Niemyjską oraz Radnego Włodzimierza Słoneckiego, 

którzy wyrazili zgodę na pracę w takim zespole. Przewodniczący Rady Miejskiej 

poinformował, że zwrócił się do Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego  

o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników. Burmistrz pozytywnie zaopiniował przedłożony projekt 

uchwały. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał 

projekt uchwały.  

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że do końca października 

należy wybrać 4 ławników. 
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Rozpoczęto dyskusję na temat pracy ławnika. 

 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają pytania 

do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 
Komisja 5 głosami za, w obecności 5 członków Komisji pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników. 

 

Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 
Ad pkt 4 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Informacja  
o funkcjonowaniu Targowska Miejskiego. 
 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że z informacji wynika, 
że wpływy z opłaty targowej wynoszą 75 799,00 zł, wpływy z opłaty parkingowej 
19 869,00 zł. Natomiast koszty stanowią kwotę 19 270,31 zł. Przychód z opłaty 
parkingowej pokrywa wszystkie koszty. Podsumował, że łączna kwota za opłatę 
parkingową jest spora, mimo iż wynosi 1 zł i wysunął propozycję aby zwiększyć  
tę stawkę do 2 zł. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że decyzja należy do 
Radnych.  
 
Radni stwierdzili, że do końca roku kwota pozostanie bez zmian. 
 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał czy Radni zgłaszają pytania  
do informacji.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Informacja o funkcjonowaniu Targowska Miejskiego stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Ad pkt 5 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Informacja  
o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk poinformował, że w ostatnim czasie był 
świadkiem niegroźnej kolizji drogowej, w której nikt nie ucierpiał. W akcji wziął udział 
radiowóz policyjny, ambulans i 4 zastępy straży pożarnej. Dodał, że jest to przesada, 
ponieważ gmina za to płaci. 
 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr 69/23 z Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

odbytej w dniu 19 września 2023 roku 

str. 10 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że w momencie przyjmowania 
zgłoszenia dyspozytor w Wysokiem Mazowieckiem nie jest w stanie ocenić jak 
poważny jest wypadek, ponieważ często sam zgłaszający nie potrafi powiedzieć  
co się stało. Straż jadąca do zgłoszenia nie wie jakie będzie miała wsparcie. 
 
Radny Marek Karolewski dodał, że Komenda Powiatowa Państwowej Straży 
Pożarnej działająca w Wysokiem Mazowieckim woli zadysponować więcej zastępów, 
niż zbyt mało.  
 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał czy Radni zgłaszają pytania  
do informacji.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Informacja o działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Ciechanowiec 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Informacja o 
przeprowadzonych remontach i naprawach dróg gminnych za I półrocze 2023 r.  
i wydatkowanych kwot. 
 
Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 
wszyscy otrzymali wykaz z informacją o bieżących naprawach dróg gminnych na 
kwotę 100 761,03 zł. W wykazie nie ujęto mniejszych napraw, które również 
przeprowadzono. Dodał, że dzięki licznym inwestycjom związanym z budową dróg 
na terenie gminy podczas trwania tej kadencji, jest wiele mniej zgłoszeń do napraw, 
niż na jej początku. Kwota za naprawy nie jest duża, biorąc pod uwagę wzrost cen. 
Dodał, że każdy wniosek złożony przez Prezesa PRK FARE z ofertą wykonania 
napraw jest mocno negocjowany, kwota jest redukowana, czasami nawet o połowę. 
 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają inne 

pytania do informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 
 
Informacja o przeprowadzonych remontach i naprawach dróg gminnych za I półrocze 
2023 r. i wydatkowanych kwot stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad pkt 7 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk otworzył punkt: Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy inwestycja związana  

z oświetleniem drogowym z Funduszu Sołeckiego będzie realizowana w tym roku. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Świecki na zadane pytanie odpowiedział 

przecząco. Poinformował, że do 18 września można było składać wnioski w 

programie „Rozświetlamy Polskę”. Gmina złożyła taki wniosek na wymianę 

oświetlenia we wszystkich sołectwach na łączną kwotę 1 200 000,00 zł. Jeśli gmina 

otrzyma dofinansowanie, to fundusz sołecki zostanie w budżecie i będzie bardzo 

przydatny z racji deficytu. 
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Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk stwierdził, że skoro środki z Funduszu 

Sołeckiego zostaną w budżecie i nie będą wydatkowane zgodnie z celem na jaki był 

złożony wniosek, to gmina nie dostanie dofinansowania od Wojewody. 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że w tym przypadku nie będzie 

dofinansowania, ale będzie to mała kwota w porównaniu z środkami z programu 

„Rozświetlamy Polskę”. 

 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk stwierdził, że dofinasowanie stanowi 

20% kwoty prawidłowo wydatkowanego Funduszu Sołeckiego. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że nie jest to dofinansowanie tylko 

refundacja i jest coraz mniejsza. 

 

Burmistrz Eugeniusz Święcki dodał, że trzeba myśleć ekonomicznie. Jeśli gmina 

dostanie pieniądze z programu „Rozświetlając Polskę”, to nie będzie musiała nic 

dokładać do inwestycji. Kwota 300 000,00 zniweluje deficyt. Jeśli gmina nie otrzyma 

środków z programu, to w przyszłym roku Burmistrz będzie zobligowany aby tę kwotę 

w budżecie przeznaczyć na oświetlenie. 

 

Rozpoczęto dyskusję na temat dysponowania Funduszem Sołeckim. 

 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poruszył temat wniosku, który otrzymali 
Radni, w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Ciechanowca” Senatorowi 
Jackowi Boguckiemu. Poinformował, że ocenia pracę Senatora Boguckiego jako 
całokształt wieloletniej pracy dla Ciechanowca. Wiele lat temu, jako ówczesny 
Wiceminister Rolnictwa, pomógł przy utworzeniu technikum gastronomicznego oraz 
zakupieniu pracowni gastronomicznej przy Zespole Szkół Ogólnokształcących  
i Zawodowych w Ciechanowcu. Na początku tej kadencji Senator Bogucki zabrał 
Burmistrza Ciechanowca do Kancelarii Premiera na spotkanie w sprawie funduszu 
na budowę dróg samorządowych. 12 wniosków jakie Radni otrzymali w czasie 
pierwszej kadencji były zasługą Senatora Jacka Boguckiego i Starosty. 
 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał czy Senator Bogucki jest 
Honorowym Obywatelem Czyżewa. 
 
Burmistrz odpowiedział przecząco. Poinformował, że ostatnio przyznano tytuł 
„Honorowego Obywatela Czyżewa” komendantowi Państwowej Straży Pożarnej  
i dodał, że jego zdaniem, ten tytuł bardziej należy się Senatorowi Jackowi 
Boguckiemu.  
 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk i zaznaczył, że nie chciałby 
zostać źle zrozumianym, ale społeczeństwo pamięta, że Senator Bogucki kiedy 
został p.o. dyrektora Szpitala Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem zamknął 
rehabilitację w Ciechanowcu. To są fakty, o których ludzie przypominają. 
 
Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że nie ma ludzi bez winy. 
Dodał, że na ten moment rehabilitacja w Ciechanowcu działa.  
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Radny Marek Karolewski poinformował, że aby rehabilitacja w Ciechanowcu mogła 
działać, oddał swojego pracownika, przez co musiał ograniczyć rehabilitację w Domu 
Pomocy Społecznej w Kozarzach. 
 
Poruszono temat zbliżających się wyborów parlamentarnych. 
 
Burmistrz Eugeniusz Święci wrócił do tematu wniosku o nadanie tytułu Honorowego 
Obywatelstwa Ciechanowca i poinformował, że przed sesją odbędą się jeszcze 
komisje w sprawie zaopiniowania tego wniosku. Stwierdził, że usłyszał opinię 
radnego Zygmunta Józefa Koska i zapytał, co inni sądzą na ten temat.   
 
Rozpoczęto dyskusję na temat osób, które zasłużyły się dla miasta Ciechanowiec. 
 
Burmistrz poinformował, że jest regulamin przyznawania honorowego obywatelstwa. 
Z wnioskiem o nadanie tytułu osobie zasłużonej może wystąpić również Rada 
Miejska. 
 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk zapytał, czy Radni zgłaszają jeszcze 
sprawy różne. 
Nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Józef Kosk podziękował za udział w posiedzeniu 

Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i dokonał zamknięcia 

posiedzenia. 
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Karolina Kozłowska  
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